

فيديوهات المساعدة

فيديوهات المساعدة عبارة عن مبادرة أطلقتها كليات التقنية العليا كمجموعة من الفيديوهات المعلوماتية المعدة من الطلبة للطلبة، وذلك بهدف الرد على الأسئلة المتكررة التي يطرحها الطلبة فيما يتعلق بحياتهم الأكاديمية والطلابية. بالإضافة إلى تعريف الطلبة بالخدمات الإلكترونية، وكيفية التقديم عليها.

وتتعلق الأسئلة المتكررة بالجوانب المتعددة للحياة الطلابية، بما في ذلك البرامج والمساقات الدراسية، والحصول على الخدمات المتوفرة في الكلية، والتسجيل، والحصول على المؤهلات ومعلومات الطالب، والتخرج.

في ما يلي أهداف هذه المبادرة:

- التقليل من الاستفسارات اليومية المطروحة من قبل الطلبة عبر منصات التواصل الاجتماعية لكليات التقنية العليا، والتي يمكن الرد عليها بسرعة وسهولة بمجموعة من الإجابات والمعلومات
- تعريف الطلبة بطرق التقديم والحصول على الخدمات الإلكترونية
- الرد على أسئلة الطلبة بوضوح من خلال فيديوهات قصيرة
- يتم إعداد فيديوهات من قبل طلبة كليات التقنية العليا تستهدف زملائهم الطلبة، مما يعزز روح المشاركة لدى الطلبة
- زيادة عدد المشتركين في محطة يو تيوب لكليات التقنية العليا
- استخدام وسيلة بصرية تجذب اهتمام الطلبة وتزودهم بالمعلومات والرسائل

تحت شعار "الطلبة يسألون...نحن نجيب" يتم تحديث قائمة من الفيديوهات المعلوماتية القصيرة بصورة منتظمة على محطة يو تيوب لكليات التقنية العليا تحت اسم "مساعدة".



YouTube

فيديوهات من الطلبة للطلبة
طلبتنا يسألون.. وطلبتنا من يجيبون!

تطلق إدارة الاتصال المركزي في كليات التقنية العليا فيديوهات "HELP" على قناة يوتيوب الخاصة بالكليات للرد على الأسئلة المتكررة التي يطرحها الطلبة فيما يتعلق بحياتهم الطلابية بالكليات من إنتاج الطلبة.

تابع قناتنا على يوتيوب وشاهد أحدث فيديوهات "HELP" على هذا الرابط

#AskHCT

© HCT UAE | HCT YouTube | www.hct.ac.ae

Help Videos

The Help Videos is an HCT initiative, which are a series of informative videos created by HCT students for HCT students, that answer the FAQs that students have relating to their time at the HCT campuses. In addition to spreading awareness on the available HCT services, and how to access them

The FAQs relate to many aspects of student life, including programs and courses, access to services on campus, registrations, access to credentials and student information and graduation.

The objectives of this initiative is:

- Decrease the number of inquiries raised daily by students on HCT's social media platforms, which could be answered quickly and easily with a series of informative responses
- Spread awareness on HCT services, and explain how to use them in easy and clear steps.
- Answer the students question clearly through short videos
- Videos are created by HCT students and targeting the HCT students, which gives the students a sense of engagement
- Increase the number of HCT's YouTube subscribers
- Use a visual medium that is appealing to students and informative to convey messages

Using the theme, "Students Asked ... We Answered", a playlist of short and informative videos is regularly updated on HCT YouTube channel, under the name of HELP.



 **YouTube**
HCT HELP VIDEOS
Students Ask ... Students Answer!

HCT has proudly launched the "HELP" Videos on its YouTube channel.

"HELP" videos answer students' FAQs about anything to do with student life on our campuses, through videos created by HCT students for HCT students.

Subscribe now to our HCT YouTube Channel, and watch the latest "HELP" videos.

#AskHCT

© HCT_UAE | HCT UAE | www.hct.ac.ae